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, ordförande 
Organisationsnummer 885501-3879 
 
 
Protokoll vid möte med Distriktsstyrelsen onsdag 10 maj kl. 12.30-16.30.  
Plats: Göransson arena, lokal: Albert, Sandviken  
 
Närvarande: Anders M Johansson, ordförande 
  Ann-Sofie Åsberg, vice ordförande 
  Carl-Bertil Rydbäck, kassör 
  Ingvar Åberg, ledamot 

Marianne Åseby, vice ordförande, sekreterare  
 

 
§ 008.  Mötets öppnande 
 
Mötet inleddes med gemensam lunch och därefter hälsade Anders oss 
välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 009 Vilka åtaganden finns för 2023 av föregående styrelse? 
 
Det enda åtagandet för 2023 är Förbundsmästerskapet i golf som går av 
stapeln 12-13 september. Hans Ström håller i arrangemanget och det finns en 
budget. Med sponsors-och startavgifter balanserar budgeten.  
 
§ 010. Vad ska verksamhetsplanen för resten av 2023 innehålla? 

Vi gick igenom det reviderade förslaget till Verksamhetsplan för 2023 som 
Anders skickat ut tidigare. Anders uppdaterar förslaget efter dagens möte. 
 
Styrelsen beslutar: 

- att vi inte längre bekostar IKT-utbildningarna vid Vuxenskolan 
- att sponsringen till Seniorradion upphör 
- att inga medel utgår till Samarbetsrådet i Gävle 
- att alla föreningar ska ha en xx@spfseniorerna.se-adress 
- att de enda distriktsgemensamma funktionärer vi ska ha är 

digitaliseringsansvarig och resesamordnare 
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§ 011 Avstämning av innehållet med respektive föreningsordförande. 

Anders skickar ut Verksamhetsplanen efter uppdatering och ber om synpunkter 
från ordförandena. 

§ 012 Hur ska kontakterna med föreningsordförandena fördelas? 
 
Var och en i styrelsen håller kontakt med och informerar två föreningar. Vi 
fördelade föreningarna mellan oss enligt följande: 
 
Anders  Gavle och Syrenen 
Ann-Sofie  Furan och Ovansjöbygden 
Carl-Bertil  Rudan och Ugglan 
Ingvar  Konvaljen och Österfärnebo 
Marianne  Ankaret och Hille 
 
§ 013 Behöver någon/några adjungeras till styrelsen? 
 
Bosse Westerlund, digitaliseringsansvarig, adjungeras tills vidare till varje 
styrelsemöte. Anders kontaktar honom om hur vi ska arbeta vidare med 
digitaliseringsfrågorna. 
 
§ 014 Ska vi under år 2023 fördela 20-kronan till respektive förening. 
 
Vi avvaktar kongressens beslut om en eventuell höjningen av avgiften till 
förbundet innan något beslut om fördelning av medel till föreningarna tas. 

I övrigt ligger budgeten som fastställdes vid årsstämman fast. 
 
SPF Konvaljen i Hofors har ansökt om ett bidrag på 1500 kr för kostnader i 
samband med ”Gökotta” 
Styrelsen beslutar 

- att bifalla ansökan 
 
§ 015 Beslut om distriktets ombud till kongressen 2023. 
 
Styrelsen beslutar 

- att Ann-Sofie och Marianne ska vara distriktets ombud vid kongressen 
den 14-15 juni 

 
Inga handlingar har ännu kommit, Anders kollar upp. 
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§ 016 Behörigheter i Miriam 
 
I Miriam finns många användare som inte längre bör ha behörighet. Bosse får i 
uppdrag att gå igenom och ta bort de som inte längre ska ha behörighet. 
 
§ 017 Rapporter: 
 
Vid DO-konferensen den 24-25 april deltog Carl-Bertil. 
Generalsekreteraren Peter Sikström informerade om kongressen i juni och den 
stora frågan kommer att bli förslaget om en höjning av avgiften till förbundet 
med 50 kr.  
 
§ 018 Övriga frågor 
Resegruppen är viktig för distriktet och det känns angeläget att det finns en 
kontinuitet i gruppen. Marianne kontaktar Margaretha Wuopio i ärendet. 
 
§ 019 Nästa styrelsemöte 
 
Nästa möte äger rum i Sandviken måndag den 21 augusti kl. 13.00 
Mötet därefter fastställdes till tisdag den 17 oktober kl. 13.00 och 
Höstkonferensen fastställdes till den 6 november 
Marianne undersöker vem som står på tur att hålla i värdskapet för 
höstkonferensen 
 
Sandviken 2023-05-10 
 
 
 
Anders M Johansson   Marianne Åseby  
Ordförande   Sekreterare  
 
 
 
 


